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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2019-01-29 § 9 

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 29 januari 2019 kl. 17:30 – 17:59 
   

 Plats Idrottsförvaltningen, Glasfibergatan 6,                          

Lokal Stockholm/London 
   

 Justerat Omedelbar justering av §7 tisdagen den 29 januari 2019 

Justering av §1-6 & §8-10 måndagen den 4 februari 2019 

 

 

  

Karin Ernlund                                          Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden  

Tobias Johansson (V), vice ordföranden  

 

Bo Sundin (M)  

Hugo Laigar (M)  

Daniele Fava (L)  

Anders Lindell (MP)  

Nike Örbrink (KD)  

Alexander Lindholm (S)  

Suhur Salahyusuf (S)  

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Sandra Zuniga Michel (S)                                           för Felicia Junger (V) 

 
Ersättare:   

Karin Franck (M)  

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L) 

Michaela Kotschack Thurn (MP) §1-6 & §8-10   

Sandra Zuniga Michel (S)  

Moissis Nikolaidis (S) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

Sophie Dahlberg, Marie Norrberg, Susanne Olsson, Robert Sköld, 

borgarrådssekreteraren Lisa Falk (C), borgarrådssekreteraren Daniel 

Wolski (S), och personalföreträdare Loa Bienen och Linda Runcrantz. 
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 § 9 
Yttrande över remiss – Motion om att satsa på den 
kommunala Örbyskolan F9 
Dnr 01.06/1084/2018 

 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen. 

 
Handlingar i ärendet 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 januari 2019. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

 Särskilt uttalande lämnas av ledamot Alexander Lindholm m.fl. (S) 

enligt följande: 

 

 

Vi delar förvaltningens uppfattning om att inte bygga på 

idrottsmark men ser dock möjlighet att bygga på annan mark, 

exempelvis på parkeringen i närheten. 

  

  

 

Vid protokollet 

Marie Norrberg 
 


